

錦田公立蒙養學校通函 No : 096/2020

2021-2022 年度放學歸程隊調查表

敬啟者：

為安排下學年(2021-2022 年度)學生放學歸程隊伍，以確保學生能安全回家，請於 6 月 23 日(星期三)或之前交回條予班主任辦理，回條內以「✓」表示學生下學年放學歸程方法。如有查詢，請致電 2476 2414 與班主任或何詠深副校長聯絡。

此致
貴家長



校長劉強謹啟

二零二一年六月二十一日

*請於 6 月 23 日(星期三)或之前將回條交班主任。

-----回 條-----



(通函 No : 096/2020)

敬覆者：

敝子弟 2021 - 2022 年度的放學歸程方法如下：(請✓示)

校 車 1	校 車 2	校 車 3	家 長 隊	巴 士 隊	過 馬 路 隊	泰 康 圍	北 圍 村	單 車 隊
錦 上 路 方 向	橫 台 山 方 向	元 朗 方 向		巴 士 八 鄉 方 向	巴 士 元 朗 方 向	吉 慶 圍 / 西 鐵 方 向		

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ ()班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

日 期：2021 年 6 月 日

*請於 6 月 23 日(星期三)或之前將回條交班主任。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 096/2020)

21.6.2021

Methods of returning home in Year 2021 – 2022

Dear Parents/Guardians,

In order to ensure that our pupils will go home safely after school, we would like to ask you to fill in the form below to indicate the methods your child will use when going back home in **the next academic year (2021 – 2022)**. Please fill in the attached form and hand it back to the class teacher on or before 23rd June, 2021. If you have any questions, please do not hesitate to contact class teacher or Ms. Ho Wing Sum. (Tel : 2476 2414)

Yours Sincerely,



Mr Lau Keung
Principal

* Please hand in the reply slip to the class teacher on or before 23rd June, 2021.

-----✂-----Reply Slip-----✂-----



(Notice No : 096/2020)

Dear Principal,

I have read and understood the details of the notice 'Methods of returning home in Year 2021 –2022'.

My child will go home by '✓' (please tick '✓' the appropriate box below):

1. School Bus Team (Team 1 To Kam Sheung Road) (Team 2 To Wang Toi Shan) (Team 3 To Yuen Long)	Team 1 <input type="checkbox"/> Team 2 <input type="checkbox"/> Team 3 <input type="checkbox"/>
2. Parents Pick-Up Team	<input type="checkbox"/>
3. Bus Team (Bus to Pat Heung)	<input type="checkbox"/>
4. Road Crossing Team (Bus To Yuen Long)(To Kat Hing Wai)(To MTR)	<input type="checkbox"/>
5. Tai Hong Wai Team	<input type="checkbox"/>
6. Pak Wai Tsuen Team	<input type="checkbox"/>
7. Cycling Team	<input type="checkbox"/>

Student's Name: _____ () Class: _____

Parent's / Guardian's name: _____

Parent's / Guardian's signature: _____

Date: 2021(Y) 6 (M) _____ (D)

* Please hand in the reply slip to the class teacher on or before 23rd June, 2021.